
 

Besluitenlijst Agendacommissie 

Datum 09-11-2020 

Tijd 18:30 - 19:30 

Locatie Gemeentehuis Barneveld, Zaal Voorthuizen K 1.33A (voorste gedeelte) 

Voorzitter Burgemeester dr. J.W.A. van Dijk 

Toelichting  

 

  

1 

 

Opening 

 

Besluit 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

Alle deelnemers zijn aanwezig, waarbij Judith van den Wildenberg wordt 

vervangen door Shane Lasscher. 
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Besluitenlijst agendacommissie 

 

Besluit 

De besluitenlijst van 12 oktober 2020 wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Terugblik op raads- en commissievergaderingen 

* Van den Born, n.a.v. presentatie over Rapportage Jeugd in cie SAM: 

bespreking over presentaties door college die afwijken van afspraken in agc; 

nieuwe informatie dient vooraf schriftelijk te worden verstrekt. 

* Janneke Hooijer: Terugblik begrotingsmarkt: voldoet deze opzet aan de 

behoefte? 

 

Aanvulling vanuit presidium 2 november: 

* Presidium vraagt aandacht voor de motivatie bij agenderingsverzoeken van 

fracties. Die zou zich moeten beperken tot een beknopte motivatie van het 

waarom van het agenderen, zonder al een mening over de kwestie te uiten. 

 

Besluit 

a. Afspraken over presentaties in commissies worden in de agendacommissie 

gemaakt. Zo nodig kan daar gemotiveerd van worden afgeweken. Relevante 

nieuwe informatie moet van tevoren schriftelijk worden toegestuurd. 

Presentaties worden (achteraf) voor iedereen toegankelijk toegevoegd bij het 

agendapunt in ibabs. 

b. De begrotingsmarkt voldeed aan de behoefte. Ook in fysieke setting is de 

opzet met parallelle deelonderwerpen prima. 
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c. De motivatie van agenderingsverzoeken dient beknopt te zijn: in beginsel 

beperkt tot 2 á 3 zinnen. 

 

Toelichting 

Ad b. De agendacommissie is van mening dat de digitale begrotingsmarkt 

goed georganiseerd was, een geslaagde opzet. Liep (op de toegang tot het 

plenaire deel na) soepel, laagdrempelig, informeel, voorziet in een 

behoefte.  Vragen goed beantwoord, zo nodig naderhand. Kanttekening: de 

hoeveelheid links en mails. Is vooral lastig voor kleine fracties. 

Ad c. Er is overeenstemming over het uitgangspunt van beknoptheid, maar het 

is lastig om dat heel strikt af te bakenen op bijvoorbeeld aantal tekens. En het 

is ook een goed uitgangspunt dat de motivatie zich richt op het waarom van 

agendering en niet op politieke opvattingen over het onderwerp, maar de 

agendacommissie vindt het niet handig om dat inhoudelijk te gaan beoordelen 

en vindt het ook geen rol voor de griffier. 
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Lijst van ingekomen stukken 

De ontvangen agenderingsverzoeken n.a.v. de lijst ing.stukken 12 november 

zijn al verwerkt in de concept commissieagenda's. 

 

Besluit 

Zie punt 7. 
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Raadsvergadering en verschillenanalyse 

 

Besluit 

Met de raadsagenda en de verschillenanalyse is ingestemd. 

 

Toelichting 

211/404 (Breedband). Vertraging omdat de benodigde informatie van derden 

niet is ontvangen. 

231/932: (Westelijke rondweg): nieuwe datum voor niet-openbare bijeenkomst 

is inmiddels gepland (26 november). 

 

Gevraagd wordt naar het bestemmingsplan Pastoriebos. 

N.B. Streven is dat dit plan voor 3 februari 2021 geagendeerd wordt. Onzeker 

is of dit haalbaar is. Er komt een voorstel, omdat er zienswijzen zijn ingediend. 

Dus de raad moet een besluit nemen over het bestemmingsplan (al dan niet 

conform het collegevoorstel). 

 

6 Verschillenanalyses LTA 
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Besluit 

Met de verschillenanalyses is ingestemd. 
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Concept agenda's voor de raadscommissies 

 

Besluit 

De brief en memo Scherpenzeel worden toegevoegd aan Bestuur 17 november; 

het aanvangstijdstip wordt vervroegd naar 18:30 uur. 

Het gesprek met politie en brandweer wordt als afzonderlijk besloten deel 

gepland, na afloop van de commissie Bestuur. 

Het punt verkeerssituatie Schoutenstraat wordt doorgeschoven omdat eerst 

een reactie van het college wordt afgewacht. 

De petitie van Dronkelaars kan tijdens de inspraak worden 'aangeboden'. 

Met inachtneming hiervan worden de agenda's van Bestuur 17 en 24 november 

en Samenleving 25 november vastgesteld. De agenda van Grondgebied 26 

november blijft aanvankelijk 'leeg', maar dit is in de loop van de week 

gewijzigd, zie toelichting. 

 

Toelichting 

Aanvullende afspraken in de loop van de week: 

De commissie-avond Grondgebied bleek alsnog nodig omdat er een extra 

raadsvoorstel kwam: Ontwikkelbeeld regio Amersfoort. De onderwerpen 

'ruimtelijke ontwikkelingen RFV' en 'nota supermarkten' zijn van Samenleving 

verplaatst naar Grondgebied. 

Lokaal Belang had in het agenderingsverzoek Scherpenzeel voorgesteld om 

(een delegatie van) de gemeenteraad en het college van Scherpenzeel uit te 

nodigen. Dit is niet expliciet ter sprake gekomen. Daarom is dit per email 

nagevraagd en de conclusie was dat de overige fracties dat op dit moment niet 

logisch vinden. 

De besloten informatiebijeenkomst over de ontwikkelingen rondweg-west 

wordt op 26 november gepland, aansluitend aan commissie GG. 
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Raadsinformatiebijeenkomst over de impact van corona 18 november 

Voorstel: instemmen met de voorgestelde aanpak, zie bijlage. 

 

Besluit 

Met het plan van aanpak wordt ingestemd. 
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Overige bijeenkomsten 
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Besluit 

16 nov 18 uur Gesprek 'Spiegelgroep' met delegatie van de raad 

(fractievoorzitters) m.b.t. Arhi-proces. Niet openbaar. (Ter informatie; 

afgesproken in presidium) 

16 nov 19:00-20:00 uur Raadsinformatiebijeenkomst over Omgevingsvisie 

Barneveld-centrum (De informatie is openbaar maar het Teams-gesprek is niet 

toegankelijk voor publiek) 

17 nov 20:30-22:00 uur Raadsinformatiebijeenkomst Woonvisie - tussenstand 

(via Teams, openbaar) 

25 nov RFV-radenbijeenkomst over RES 1.0 (via Teams, openbaar) 
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Rondvraag en sluiting 

 

Besluit 

De stemmingen over de begroting c.a. worden verplaatst van 11 naar 12 

november. 

Tijdens de raadsvergadering van 11 november doen we een test met de stem-

app van ibabs. 

 

 


